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št. Datum: 13= dunij 1985 Leto izdaje: I

! StlELO POSTAVLJENI CILJI, GIBALO RAZVOJA

pJ^rtek, 6=6.85, je obiskal našo delovno organizacijo predsednik Re- 
?q sveta zveze sindikatov Slovenije Marjan Orožen

°oledu proizvodnih prostorov TOZD Orodjarna, Kovinska obdelava in 
n Oprema je bil or; aniziran razgovor, ki so se ga udeležili tov. Mar- 
jtJJVOrožen, Vinko Vidic j predsednik medobčinskega sveta ZSS, Edvard 
Se^ič, predsednik občinskega sveta ZSS Ptuj, Kristina Antolič podpred-
feo^iCa občinskega sveta ZSS Ptuj,ter vodstvo naše DO in TOZD, katerih 

izvodnjo so si gostje ogledali, ter izvršni odbor sindikata DO Agis.

g ®d-Sednik 10 konference sindikata Božidar-Varnica je prisotne seznanil 
Lg ^zadevanji naše DO pri zagotavljanju boljših rezultatov ter zagotav- 

socialne varnosti zaposlenih. Ob tem ni mogel mimo ugotovitve, 
d0, zadnja leta naredili ogromen korak, kar se odraža v rasti osebnih 
g 0(ikov, ki so dosegli in presegli povprečne OD gospodarstva v občini, 
jjj de povprečni OD v mesecu aprilu v naši DO znašal že ''■1-3 = 015 din.

110 pa so se dvignile vse postavke sklada skupne porabe.

{z Nakoval sem, da me boste, kot je to običaj drugod, vprašali, kako 
t^^PP-darskih težav. Vi pa ste mi namesto vprašanja dali odgovor. Z 
Vn.0dno-programsko usmeritvijo ste jasno nakazali smer razvoja. Posta- 
s^ste si dovolj visoke cilje. Sedaj je dolžnost vseh in vsakogar po- 
j>^d, da greste v boj „ za realizacijo teh.ciljev. Naš smisel ni samo 
Ob }2vajati, ampak tudi prodati in si s tem ustvariti vire^za življenje.

Pa morate imeti vedno,v vidu nagrajevanje po delu. Še vedno ugo- 
w ijamo, da nekateri posamezniki želijo reševati probleme mimo samou- 

aktov. Zavedati;, se moramo, da smo akte sprejeli in jih moramo 
dosledno upoštevati =.

de, da so današnji samoupravni akti polni odvečne navlake, ki jo 
su®.Postopno očistiti. Smatram, da bi bilo prav, da bi bilin%bčinskih 
b^dikatih zaposleni strokovnjaki za,samoupravno in delovno pravo. To 
Sp^amreč pomenilo veliko pomoč osnovnim organizacijam sindikata pri 
^ 6demanju samoupravnih in drugih aktov.
^2°riti moram, da je vsako reševanje spornih zadev mimo samoupravnih 
% protizakonito in ruši samoupravni sistem. To pa je zadosten razlog, 
0^ Se v sindikatu takšnim pojavom odločno upremo.
j6 ^hodu obratov, pa tudi tu vidim, da ste Agis mlad kolektiv, to pa 
Stg di zadosten razlog, da lahlco rečem, da boste uspeli doseči vse, kar 

dačrtovali. In še več.",
2akltjučil svoje izvajanje na razgovoru tov. Orožen.



!""................ ................................ .............. ...........

| REORGANIZACIJA DO po RPU 
- (s posveta poslovodnih organov)

Na posvetu so se poslovodni organi spopadli z zapletenim problemom re" 
organizacije DO po RHL Sedaj ugotavljeno stanje TOZD skupnega pomeni 
ne ustreza. Torej., treba je izpeljati takšno organizacijo, ki bo ustre" 
la zahtevam proizvodnih TOZD v današnjih pogojih gospodarjenja,
Tu gre za TOZD posebnega pomena - KOM, ^R in VZD, Predloge reorganiza^ 
cije teh TOZD bo dokončno obravnavala in oblikovala komisija, ki jev2 
dolžena za pripravo predloga reorganizacije„ Ko bodo predlogi dokonc^ 
usklajeni, bodo o njih razpravljale tudi DPO in zavzele ustrezno stali
šče.

Za TOZD Komeciala se paredlaga, da bi se organizirala kot delovna skup" 
nost, v kateri bi ostale vse strateške funkcije - od o sva jatolh pogodi’ 
dolgoročne pogodbe tervzpostavljanje in vzdrževanje kooperantske mre2 
Funkcije operativne nabave pa bi se prenesle v proizvodne TOZD,

y,-„y

TOZD Vzdrževanje bi naj dobilo • status samostojnega obrata z vsemi d® «, 
cijami, energetiko, centralno mazalno službo, investicijsko vzdrževal 
čistilne skupine, zidarji, pleskarji, vodovodarji 
centralnim skladiščem rezervnih delov.

toplovodarji, ter

V proizvodne TOZD pa se prenese tekoče strojno in elektrovzdrževanje. 
ter skladišča specialnih delov, uporabnih izključno za to tozd ter tev 
ni-čni material, kot so žarnice, varovalke, ipd. Da je reorganizacij 
vzdrževcanja potrebna, kaže tudi analiza, ki pravi, d.a je od triČetr ^ 
pregledanih strojev nh sposobnih za normalno proizvodnjo, Stroji so_1 . 
redno slabo vzdrževani. Po eni strani s strani vzdrževanja, po drugi - 
delavcev, zaposlenih na strojih.
Končna ugotovitev je, da proizvodne tozd s takšnim Vzdrževanjem nis0 
zadovoljne.

Za TOZD Orodjarna pa velja ugotovitev, da si proizvodne tozd želi0° 
takšno orodjarno, ki ne bo obremenjena s pridobivanjem dohodka, ki D„ 
obrnjena navznoter, to je v Agis, To pa pomeni zagotavljanje izdelaV 
orodij v okviru potreb Agisa, .^
Predvsem so,tu mišljeni dolgi izdelavni roki orodij, za katere v Vr°^g 
vodnih tozd smatrajo, da bi bili bistveno krajši, če TOZD Orodjarna 
bi prodajala kapacitet navzven. Toda četudi se v Orodjarni odpovedo_ 
orodaje prostih kapacitet izven Agisa, zagotavljajo, da se izdelavni z 
roki orodij ne bodo bistveno skrajšali brez posodobitve orodjarne, 
ba je namreč vedeti, da se pri izdelavi orodja lotijo le tega od 
skega rezanja kosa jekla pa do dokončne izdelave orodja. Rok bi skraJ 
šal tudi uvoz standardnih elementov - ohišij,
V tem trenutku najbrž ne moremo govoriti o kakšni večji posodobitvi 
orodjarne. Torej, ostaja notranja reorganizacija, ki bo dala optimain 
rezultate, Takšne, ki bodo najbližje zahtevam in željam proizvodnih 
TOZD,

d-0'O dokončnem predlogu reorganizacije DO po RPU bom poročal, ko bo t° 
končno opravljeno,

M.

i l



JJIS PTUJ, r»o»Fisija za mid
sklepu 2„ redne seje komisije z dne 31 = 5-1985 in v skladu s Samou- 

^avnim sporazumom o množični inventivni dejavnosti objavljamo

JAVNI NATEČAJ

zbiranje predlogov za rešitev naslednjih 
'l^uov; ' ■

tehnično-tehnoloških pro-

VELIKA OPREMA-
^ Vse vrste cevi za glušnik, katere izdelujejo iz pločevine po vare- 

nju kalibrirajo ročno s kladivom na kalibru«
Ibičakovana rešitev bi bila kalibriranje na strojni način, ali s . 
kakšno pnevmatsko pripravo =

5‘ Plašče za glušnike in posode sedaj ravnajo na kalibru s pomočjo le
sa in kladiva«
Pričakovana rešitev bi bila kalibriranje na strojni način ali s pomoč 
■jo pnevmatskega kladiva«

tozd VZMETARNA:
Jbblem se nanaša na vzmetni krak SIP Šempeter, štev« 115-50.004«5» 
vnetni krak, katerega izdelujejo iz vzmetne žice 0 5 mn, ki je,v kolo- 
'nah]u, na raAmalnera stroju zravnajo in nasekajo na palice, dolžine

mm« Na palicah pri sekanju nastanejo na koncih ostri robovi, kate- 
6 Ge potrebno z dodatno operacijo na brusilnem stroju posneti,

j^iS-akovana rešitev je izdelava posebne naprave, ki bi ostre robove 
a°3nela med samo operacijo ravnanja in sekanja na dolžino na ravnalnem
str‘o ju«

Normac ije o javnem natečaju dobite pri referentu za.MID Duš.anu Zni- 
'^iču, tel. 485, kateri snrejema tudi predloge in rešitve za objavije- 

v6 Probleme. Predlagatelji^ katerih rešitve bodo realizirane, so upravi
či do posebnega plačila po določilih samoupravnega sporazuma o MID.
°k za dostavo predlogov je dva meseca.

Komisija za MID

A^S V POSLOVNI SKUPNOSTI MOTOENE IN1USTRIJE "TOMOS"

Slavko Mahorič, predsednik delavskega sveta
DO TOMOS., vodstva DPOjJ?e1:ek, 7-6.1985 je tov,

v Prejšnjega mandata, ob prisotnosti vodstva 
jsv, samoupravnih organov DO TOMOS ter. direktorja DO AGIS, vodstva, skup- 
Čne občine Ptuj in seknetarja OK ZKS Ptuj' ter delegatov DS DO prej- 
^dega mandata podpisal dva samoupravna sporazuma, in sicer:
Samoupravni sporazum o povezovanju v skupnost motorne industrije 
romos, in
^^nioupravni spora.zum o združevanju dela in sredstev za prestruktuira- 
Pje in modernizacijo tovarne motornih vozil TOMOS Koper.

Čej prisotni smo bili ob pomembnem trenutku podpisovanja SaS o novih 
Valitetah in sodelovanju udeležencev v.motorni industriji TOMOS.
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Udežeba Agisa pomeni 2 % v skupnem prihodku DO Tomost kar pa pred
stavlja 5 % Agisovega skupnega prihodka.

Zakaj smo bili prisotni delegati delavskega sveta DO in predsedniki 
izvršilnih organov- DS DO? Ta dan je bila organizirana strr>kcrvna eks
kurzija za delegate in predsednike izvršilnih organov DS DO prejšnje" 
ga mandata.
Ob tej priložnosti smo si ogledali tudi proizvodne prostore DO Tomos.^ 
Ob tem moram zapisati to, da me je navdušila urejenost in čistoča pr°" 
štorov. Pa tudi sicer smo lahko dobili občutek, da je vse na svojem 
mestu.

Nazaj grede smo si ogledali še enkratno stvaritev narave - Škocjanske 
jame in enkratno svetovno priznano visoko šol^ dresure konj v Lipi01”
Bilo je lepo in koristno, lahko v kratkem strnem misli ob ocenjevahju 
dvodnevne ekskurzijo članov in predsednikov izvršilnih organov DS DO 
prejšnjega mandata.

M,

i V skladu z letnim planom in Pravilnikom o izobraževanju

i v/ . ' !; RAZPISUJEMO ;
! . .. 1 . i

i na srednjih, višjih in visokih šolah naslednje ugodnosti študija |
; ■ . . I

j OB DELU
! 2 dipl, ing, strojništva
‘ 2 ing, strojništva {
j 3 obratni strojni tehnik i
! 1 ekonomist !
! 'f. '
! IZ dela'
j 2 dipl, ing, strojništva. .

; K prijavi je potrebno priložiti tudi potrdilo o vpisu v šolo,
; Pri izbiri kandidatov bo odbor za kadrovska vprašanja in informiranJ61 
i upošteval:
' - uspešnost in prizadevnost pri opravljanju del in nalog 
, - uspešnost pri dosedanjem izobraževanju
: - delovna doba *
; - aktivnost v inventivni dejavnosti

- samoupravna in družbenopolitična aktivnost,
i v

Prijave oddati v kadrovski službi do 15«9»1985.
i •<•'***

LJUBITELJICE ZBOROVSKEGA PETJA 

še vedno vas vabimo k sodelovanju.
Vaje ženskega^pevskega zbora so vsak ponedeljek in četrtek ob Ik,?^ 
v prostorih OŠ Tone Žnidarič, v
Sedaj prepeva 19 pevk, Želijo pa, da bi se jim jih priključilo še v 
Torej brez strahu ,,,
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^IPRAVLJAMO SE ITA SPEH21EMBO SAMOUPRAVNEGA SPORAZUMA O ZDRUŽITVI 
. DEIOVNO ORGANIZACIJO

^ xv letu 1979 in 1980 smo v naši delovni organizaciji pripravili do~ 
Awene reoroanizacije s tem, da se je iz sestave temeljne organizacije 
. ^OOPKHMA izločil obrat II in je iz njega nastala temeljna organizaci
ja VELIKA OPREMAo Iz sestave TOZD KOVINSKA OBDELAVA pa se je izločil 
teh^ vzme"t'arne in je tako nastala temeljna organizacija VZMET ARNA, V 
.j1 _letih smo tudi organizirali opravljanje komercialne funkcije v te- 
v h ni en-Snnizaciji KOMERCIALA, a do tedaj se je ta funkcija opravljala 

lovni skupnosti. KOMERCIALA, Takšne spremembe so zahtevale tudi us- 
^ ®zno registracijo v registru organizacij združenega dela v Mariboru, 

temu, da je poteklo že več let, do sedaj še te tri temeljne orga- 
zacije ne delujejo pravno veljavno zaradi ovir, ki so izhajale iz sa~ 

^Pravnega sporazuma o združitvi,

Ieiaembe samoupravnega sporazuma o združitvi smo v tem času imeli več-
p na programu, a nekajkrat referendum ni bil uspešen, ali pa smo se 

.odločitvijo na referendumu odločili, da se o spremembah ne glasuje, 
Cjn1!6 spremembe samoupravnega sporazuma o združitvi v delovno organiza- 
2 J°vSo bile sprejete na referendumu 6,12,1983 in po odločbi Sodišča 
1 ^Uzenega dela v Mariboru, ki je s svojo odločbo od 30,3»19SA razširi- 
(j^Vel javno st samoupravnega sporazuma tudi na TOZD KOVINSKO OBDELAVO „ 
ju6®de izvajanja komercialne funkcije pozna ta samoupravni sporazun te- 
jo^jno organizacijo BMIGOVNI PROMET, katera' naj bi se ukvarjala s proda- 
v da veliko, To je sovpadalo s.sprejemom zakona, ki omejuje prodajo na 
Svgdko, največ na dva grosista. Tak status komercialne funkcije ni bil 
iicedemljiv za naše kupce in ker je bila bojazen, da določene funkcije 
A .imo, samoupravnega sporazuma o združitvi glede komercialne funkci- 

dismo., izpeljali „
gv, jako naprej več ne gre in ker moramo sedanje stanje urediti, je bil 
o ®sdi sektor zadolžen, da pripravi spremembe samoupravnega sporazuma 
3^. džitvi, v katerem se povzame stanje, kakršno je v naši delovni or- 
C^azaciji glede opravljanja komercialne funkcije, to je v TOZD KOMER-
SjO v °.
g6 °Slii sektor je tako pripravil samo najnujnejše spremembe za ureditev 
^jega stanja, to je, da se nadomestijo vsa določila, ki se nanašajo

s.i
BLAGOVNI PROMET z določili za ustanovitev TOZD KOMERCIALEv» V 

fjg Zvezi so spremenjena določila, ki se nanašajo na pooblastila in op- 
ttgk-Oanje pravnega prometa na delovno organizacijo ter določila, ki se 
lasajo na zastopanje delovne organizacije. Tako poleg direktorja de- 

organizacije zastopajo v pravnem prometu tudi direktor TOZD KOMER- 
’ vodja prodajnega sektorja in vodja nabavnega sektorja, in sicer 

^ 0 Slede pogodb, ki se nanašajo na prodajo izdelkov iz proizvodnega 
bTTJama združenih temeljnih organizacij, kakor tudi na pogodbe za na- 

9 surovin reproduiccijskega materiala, dro-bnega inventarja in po- 
{>0aSrieSa materiala,
v ^ebno je opredeliti tudi dejavnost nove temeljne organizacije, ki je 
{.Upravljanju komercialnih poslov pri uresničevanju prometa blaga in sto- 
>Lev) ima pa tudi stransko dejavnost, to je raziskovanje trga, izobraže- 

e.kadrov za servisiranje izdelkov iz dejavnosti združenih temeljnih 
Lj^izacij, opravljanje storitev skladiščenja, odpreme izdelkov, faktu- 
t0varije izdelkov združenih temeljnih organizacij ter eksternih prevozov 
0 V nadaljevanju besedila so razčlenjene te dejavnosti„
it>edl°gu 30 razpravljali poslovodni organi naše delovne organizacije, 

izredni seji poslovnega odbora delovne organizacije pa je bil 
3^ e0et sklep, da se besedilo sprememb oziroma dopolnitev samoupravne- 

sPorazuma da v 15 dnevno javno razpravo,
Splošni sektor
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OBVESTILO
11 Vse delavce kolektiva, ki uveljavljajo pravico do otroškega do- j| 
j; datka oBvetičarno > da ta 'mesec izplačilo otroškega dodatka, izpade-:: 
|| Center za socialno d.elo nas je namreč obvestil., da še nima pri- |! 
1 pravijenih novih ugotovitev zaradi prehoda na nov sistem. Po 
•j starem:sistemu pa' denarnih pomoči ne smemo izplačati..Bo pa 
• i otroški dodatek poračunan pri izplačilu osebnega dohodka za 
;! mesec junij v mesecu juliju. :!
ti ,z ; i
ji _ ________ Obračunski oddelek,.... - ;

| PABDllAirJE NA POTI H KOLESARNICI ’

V lanskem letu je bila prenesena kolesarnica iz dvorišča naše 
delovne organizacije na prostor ob skladišču gotovih izdelkov. 
Splošni sektor se po tistem času praktično vedno ukvarja s pro
blematiko parkiranja avtomobilov na poti, ki je določena za 
prevoz koles do kolesarnice. Da bi zagotovili nemoten prevoz k 
notranjemu delu kolesarnice, smo se z vzdrževanjem dogovorili, 
da so postavili betonski steber in s tem onemogočili parkiranje, 
avtomobilov na tej poti. Zgodilo se je, da je bil ta prehod 
nekoliko preširok in ravht) toliko velik, da so na "tej poti 
parkirali manjše avtomobile, kot so Fiat 750, Fiat 176 P. Zaradi 
tega se lastniki koles' jezijo in negodujejo, saj jim je onemo
gočen privoz h kolesarnici, po zraku pač s kolesom ne moreš. 
Kljub zmanjšanju širino poti dovoza h kolesarnici se dogajajo 
nepravilnosti in je žena dan prestavitve betonskega stebra bil 
ponovno parkiran osebni avtomobil Fiat 750 in onemogočal 
dovoz v kolesarnico.
Prosimo vse delavce naše delovne organizacije, da ne parkirajo 
na tem delu, kajti ob takšnem primeru se lahko zgodi., da bo 
kdo tako nepravilno parkirani avtomobil poškodoval ali kako 
drugač e škodoval.
Prosimo za razumevanje, kajti udeleženci cestnega prometa ne 
smemo biti brezbiržni do takih in podobnih dejanj.

Splošni sektor

j SREDNJEŠOLSKI CENTER PTUJ 
! Mladinski pevski zbor

| na koncert otroškega pevskega zbora iz Gleinstatena (Avstrija) : 
v.petek, 14. junija ob 1C. uri v avli Srednješolskega centra*
Ljubitelji mladinskega zborovskega petja ne zamudite enkratne 
priložnosti.

Sporočamo žalostno vest, da je umrl naš bivši sodelavec
ARNUŠ IVAN, serviser tahografov

Pogreb pokojnika ho iz hiše žalosti v petek, 14. junija 
ob 14.00 uri na staro rogozniško pokopališče.
Dolgoletnega sodelavca bomo ohranili v trajnem spominu.

Delavci delovne organizacije 
AGIS PTUJ
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